



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter To S.1 Students

10 September 2020

Dear Parents/Guardians,

Pre-Secondary One HK Attainment Test - English Language Test of the Linking Exercise
S.1 Orientation and Campus Tour

I am writing to inform you that our school will participate in the English Language Test of the Linking Exercise arranged by the Education Bureau (EDB) on **17 September 2020**, Thursday. The results of the Linking Exercise will be used for educational research and for constructing the conversion tables of the scores between 2018 and 2020 of the above Test. There will be **NO Zoom lessons** for S.1 students on this day.

On the same day, there will be a short orientation and campus tour arranged for S.1 students so that they will get familiar with the school regulations and environment prior to the actual resumption of on-campus teaching on 23 September 2020.

Please be rest assured that photocatalyst disinfection has been carried throughout the school campus on 10 September 2020. In addition, we will follow the guideline for maintaining social distance throughout the day.

The arrangements of the programme are as follows:

Time	Activity	Place
9:00 – 9:10 am	Roll call	Covered Playground
9:10 – 9:15 am	Welcome Speech by Principal	Covered Playground
9:15 – 9:20 am	Students proceed to special rooms Room 109 (1GpA & 1GpD), Room 111 (1GpB & 1GpC)	Rooms 109 & 111
9:20 – 10:10 am	English Language Test of the Linking Exercise	Rooms 109 & 111
10:10 – 10:20 am	Short break	1st Floor
10:20 – 10:30 am	School Regulations	Rooms 109 & 111
10:30 – 11:00 am	Campus Tour	School campus
11:00 – 11:30 am	Class Period	Room 102: 1GpA Room 103: 1GpB Room 104: 1GpC Room 105: 1GpD
11:30 am	Students will be dismissed at school	

Students are required to observe the following guidelines when coming back on 17 September 2020:

- wear the school summer uniform
- wear a face mask and maintain personal hygiene
- check the body temperature before leaving home
- bring their own stationery and drinking water

I believe that this is a good opportunity to let our new S.1 students get themselves well-prepared for the fast approaching on-campus school resumption. I look forward to meeting all the new faces on 17 September 2020.

Should you have any enquiries about the arrangement, please feel free to contact the school at 25761871.

Yours faithfully

YEUNG KWONG Mong Ha
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

給中一學生的家長信撮要(詳情請參閱英文版)

2020年9月10日

中一入學前香港學科測驗-英文科連結練習測驗 中一迎新及校園參觀

本校將於 **2020年9月17日(星期四)** 參加由教育局安排的英文科連結練習測驗。這測驗的結果將用於教育研究，以及構建 2018 年至 2020 年之間上述測驗的分數換算表。**當天中一學生將不會有網上 Zoom 課堂。**

在同一天，我們將為中一學生安排一個簡短的迎新介紹和校園參觀，好讓他們在 2020 年 9 月 23 日真正恢復校園授課前熟悉學校的規則和環境。

大家可以放心，我們已在 2020 年 9 月 10 日在整個校園內進行光觸媒塗層消毒。此外，我們全日都會遵從保持社交距離的指引。

詳情安排如下：

時間	活動	地點
上午 9:00 – 9:10	點名	有蓋操場
上午 9:10 – 9:15	校長致歡迎辭	有蓋操場
上午 9:15 – 9:20	學生前往特別室 109 室(1GpA & 1GpD), 111 室(1GpB & 1GpC)	109 及 111 室
上午 9:20 – 10:10	英文科測驗	109 及 111 室
上午 10:10 – 10:20	小息	一樓
上午 10:20 – 10:30	學校規則	109 及 111 室
上午 10:30 – 11:00	參觀校園	校園
上午 11:00 – 11:30	班主任課	102 室: 1GpA 103 室: 1GpB 104 室: 1GpC 105 室: 1GpD
上午 11:30	學生於學校解散	

學生在 2020 年 9 月 17 日回校時，必須遵守以下規則：

- 穿著夏季校服
- 戴上口罩並保持個人衛生
- 出門前量度體溫
- 自備文具和飲用水

我相信這是一個很好的機會，讓我們的新中一學生為快將恢復的校園授課做好充分的準備。我期待在 2020 年 9 月 17 日看到所有中一新生的新面孔。

如果您對這些安排有任何疑問，歡迎致電 2576 1871 向學校查詢。

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。